

HIJACKING

NAHIGAW

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za



Kini nga moderno nga panahon naghimo usa ka bag-ong drama - Pag-Hijack! Sa pila ka mga kaso, nagdala kini sa trahedyang. Ang usa misakay sa ayroplano sa California ug midunggo sa Cuba. Ang padulnganan nga gipakita sa tiket sa ayroplano mao ang New York, bisan pa adunay makita sa Kalapit nga Sidlakan. Ang usa magsugod alang sa usa ka lugar ug matapos sa lain. Ang pag-Hijack nahimo nga usa ka grabe nga problema naugmad ang makatugaw nga mga aspeto sa politika gikan sa koneksyon niini sa iligal nga pagkuha. Kadaghanan sa aton tingali dili gyud makasinati kung unsa kini kung ang usa ka tawo nga naggunit sa usa ka

pistola o hand-granada nakontrol ang usa ka ayroplano. Bisan pa, sa mahulagwayong pagkasulti milyon-milyon ang naglupad sa mga hijack nga ayroplano ug dili moadto kung asa nila gitinguha nga moadto. Ang labing dako ug labing kuyaw nga hijacker didto mao si satanas. Wala siya mabalaka kung nagsugod ka ba sa kinabuhi nga adunay maayo, tingali hingpit nga mga relihiyoso nga mithi. Nahibal-an niya nga usa ra ang hinungdan, diin moabut ang usa!

Kung ikaw nag-amping sa paglipay sa imong paglupad sa kinabuhi, ug gihunahuna nga ang tanan naa sa medyo maayo nga pagkahan-ay, bisan pa sa daghang mga bayolente nga paghuros, labi ka labi ka kaayo alang kaniya. Ang iyang labing kusgan nga hinagiban mao ang pagtakuban ug limbong. Wala siya magsul-ob og name-plate sa iyang liog aron ipahayag sa tibuok kalibutan kung kinsa siya ug kung unsa ang gituyo niya nga buhaton, kay kinsa ang mosakay kaniya? Aron makab-ot ang kung unsa ang iyang gipiho nga buhaton, gitakuban niya ang iyang kaugalingon pinaagi sa pagmantala sa iyang kaugalingon nga dili makadaot. "Kinsa pa ang nagtuo sa usa ka yawa karon?" Sa ingon, ug sa parehas nga paagi nagpakaaron-ingnon siya nga inosente. Sa ulahi ang tanan ingon og maayo. Gipahayag usab niya ang dili makadaot nga sala. "Gibuhat kini sa tanan, sigurado nga wala'y makadaot dinhi!". Ingon niana, ang sala gihimo nga sumbanan, ug sa ingon nakuha niya ang imong mga hunahuna, imong mga lihok ug sa katapusan ang imong tibuok kinabuhi. Gi-hijack ka niya sa lugar nga dili nimo gusto moadto. Paghunahuna usa ka higayon ug pasagdi ang pagkamatinud-anon nga mag-iha ang imong giya! Kinsa sa mga sulondan nga gibutang nimo kaniadto nga mga katuyoan? Nakita nimo ang mga sayup ug bisyo sa uban, ug gisultihan nimo ang imong kaugalingon, "dili kana mahitabo sa akon, nga dili ko gyud buhaton!" Bisan pa,

niining adlaw a gibuhay mo kini. Gibuhay nimo karon nga eksakto kung unsa ang dili nimo gusto buhaton. Kini ang imong sulud nga kondisyon, imong kinaiya. Ingon ana ang imong binuhayan, imong palibot, trabaho, kaminyon ug pamilya. Unsay nahitabo? Ang kaaway, si satanas, nakuha ang imong mga ideya ug intensyon ug gibutang ka sa daotang dalan. Matinud-anon nga pagsulti, nahibal-an nimo kini alang sa imong kaugalingon!

Gipasabot nimo nga pilion nimo ang imong kinabuhi. Gipadayon nimo nga mahimo nimo ug mapili ang gusto nimo. Bisan pa, nahibal-an nimo pag-ayo ang kini nga, sa tinuud, dili labaw pa sa mga walay pulos nga mga pulong. Naghunahuna ug nagbuhat ka daghang mga butang nga sa tinuud dili nimo gusto buhaton. Gusto nimo mahanduraw nga ikaw gawasnon, bisan kung dili ka makahunong bisan gamay nga daotang bisyo. Ingon og kusug ka sa imong kaugalingon nga panan-aw, bisan pa dili ka makabuntog sa tintasyon! Gibugalbugalan ug gikatawan nimo ang mga magtutuo kang Cristo, bisan kung gusto nimo nga maluwas ug malipayon sama nila.

Ang matag sumbanan sa kinabuhi nga dili tinuyo ug desidido nga gikan sa Diyos, naa sa usa ka sayup nga dalan. Bisan kung kini gitumod sa lunsay nga materyal nga mga butang ug kalibutanon nga mga kalipayan nga naghimo sa kinabuhi nga matahum, o kung ikaw, sa pagrebelde batok sa imong sulud nga pagsalig ug batok sa Dios, nagtinguha sa katagbawan gikan sa talamayon ug limbongan nga pagbati sa kalibutanon nga musika, sekso ug pagkahubog sa droga.

Higala, ang yawa naglingkod sa sabungan sa imong kinabuhi, ug gihawiran ka niya sa iyang kusug nga pagkupot. Usa ka

adlaw mahibal-an nimo ug mahibal-an nga nakuyawan ka, nga nakaabut ka sa usa ka lugar nga hingpit nga lahi sa kung diin nimo gitinguha nga mao ang walay katapusan nga panghimaraut sa Impiyerno!

Kini ang oras sa kamatuoran alang kanimo. Unsa imong buhaton? Adunay usa ka butang bisan pa dili nimo mahimo. Dili nimo malampasan ang imong hijacker. Mas kusgan siya kaysa kanimo. Usa ra gyud ang imong paglaum. Usa ra ang makatabang kanimo - Jesukristo, ang Manluluwas sa kalibutan. Ang Bibliya nag-ingon: "Kitang tanan sama sa mga karnero nga nawala." (Isaias 53: 6). Kana ang usa ka katinuud, ug ang usa mao, "Ang Anak sa Tawo (Jesukristo) mianhi aron sa pagpangita ug pagluwas sa nawala." (Lukas 19:10). AKO ang dalan, ang kamatuoran, ug ang kinabuhi; Wala sing makakadto sa Amay luwas sa akon. (Juan 14: 6). Si Hesus ra ang makaluwas kanimo gikan sa sala ug satanas. Siya ra ang makapabalik sa imong kinabuhi sa husto nga dalan.

Buhata karon ra ang tama nga butang. Pagpadala sa Diyos og SOS taliwala sa kasakit sa imong kasingkasing. Ingna, "Ginoo, luwasa ako gikan sa sala ug gikan kay satanas!" Kung tinuud ka nga matinuoron ug tinuud sa imong pagtawag, buhian ka ni Hesu-Kristo! Pinaagi sa imong dili pagkompromiso nga pagtugyan Kaniya, hatagan ka ni Jesus ug kalinaw ug bag-ong kahulugan ug katuyoan sa imong kinabuhi.

Paghukum Karon kung unsa ang gusto nimo mahimo. Gikuha ug gipahisalaag ni Satanas o gipangulohan ni Kristo, ang Maayong Magbalantay nga nagdala sa berde nga sibsibanan ug malinaw nga katubigan. (Salmo 23: 2). Si Jesus miingon, "Kung ang Anak maghatag kanimo ug kagawasan, sa ingon niana ikaw maluwas." (Juan 8:36).

A. Pagpangamuyo

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad gamit ang kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Kung nakit-an nimo ang kaluwasan diha kang Kristo, o gipanalanginan ka pinaagi sa among literatura sa Ebanghelyo, palihug ipahibalo kanamo. Gusto namon magpasalamat sa Diyos uban kanimo ug hinumdoman ka namo sa among mga pag-ampo. Alang sa libre nga literatura sa Ebanghelyo, mga libro, ug tract sa sobra sa 540 nga sinultian, palihug kontaka kami :

ANG KASINGKASING SA TAWO



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)